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Zápisnica 

z rokovania Obecného zastupiteľstva v Likavke 

dňa 26.11. 2015 

 

Starosta obce                                         Ing. Marián Javorka 

Hlavný kontrolór obce                          Mgr. Janka Pavlíková 

 

Prítomní poslanci OZ: Miroslav Brtko,  Mgr. Peter Brtko, MVDr. Vladimír Hatala,  Ing. 

Edita Homolová (od 17.05 hod.), Daniel Krížo, Marián Mliečko, Ing. Daniela Pongráczová 

(od 17.05 hod.),  Ing. Michal Švento 

Ospravedlnená: Mária Mravcová 

Prizvaná:  Mgr. Irena Marošová – ref. OcÚ  

 

Návrh programu: 

 

1. Otvorenie zasadnutia obecného zastupiteľstva, voľba návrhovej komisie, určenie 

zapisovateľa a overovateľov zápisnice,  schválenie programu zasadnutia obecného 

zastupiteľstva 

2. Kontrola uznesení 

3. VZN Obce Likavka o umiestňovaní volebných plagátov - návrh  

4. Zásady hospodárenia a nakladania s majetkom Obce Likavka - návrh 

5. Schválenie odmien - návrh 

6. Prevod obecného majetku 

7. Poskytnutie finančného príspevku na záujmové vzdelávanie na rok 2016 

8. Žiadosť ZO ZDOS Likavka o poskytnutie finančných prostriedkov 

9. Žiadosť Mesta Ružomberok o poskytnutie finančných prostriedkov 

10. Zmena rozpočtu Obce Likavka na rok 2015 - návrh 

11. Správa o výsledku kontroly za obdobie od 1.7.2015 do 1.10.2015 

12. Informácie starostu obce 

13. Interpelácie poslancov 

14. Diskusia 

K bodu č.1: Rokovanie OZ otvoril a viedol starosta obce Ing. Marián Javorka. Privítal 

prítomných a konštatoval, že rokovanie OZ v 7. volebnom období bolo riadne a včas zvolané 

v zmysle § 13 odst. 4/ písm. a) zákona SNR č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení 

neskorších zmien a doplnkov, je uznášania schopné, nakoľko je prítomná nadpolovičná 

väčšina poslancov OZ a 3/5 väčšina na prijatie VZN. Starosta obce navrhol Ing. Michala 

Šventa za predsedu návrhovej komisie, p. Mariána Mliečka a Miroslava Brtka za členov 

návrhovej komisie. Starosta obce otvoril diskusiu k predloženému návrhu. Bez diskusie. 

Hlasovanie: 6-0-0 

Starosta obce navrhol za zapisovateľku Mgr. Irenu Marošovú – ref. OcÚ, za overovateľov 

zápisnice Daniela Kríža a MVDr. Vladimír Hatalu. Starosta obce otvoril diskusiu. Bez 

diskusie. Hlasovanie: 6-0-0 

Starosta obce otvoril diskusiu k programu rokovania. Bez diskusie. 

Hlasovanie: 6-0-0 
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Návrh  uznesení predložil Ing. Michal Švento 

OZ prijalo uznesenie č. 66/2015-7 a). Hlasovanie: 6-0-0 (za: Miroslav Brtko, Mgr. Peter 

Brtko,  MVDr. Vladimír Hatala, Daniel Krížo, Marián Mliečko,   Ing. Michal Švento) 

OZ prijalo uznesenie č. 66/2015-7 b). Hlasovanie: 6-0-0 (za: Miroslav Brtko, Mgr. Peter 

Brtko,  MVDr. Vladimír Hatala,  Daniel Krížo, Marián Mliečko,  Ing. Michal Švento) 

OZ prijalo uznesenie č. 66/2015-7 c). Hlasovanie: 6-0-0 (za: Miroslav Brtko, Mgr. Peter 

Brtko,  MVDr. Vladimír Hatala, Daniel Krížo, Marián Mliečko, Ing. Michal Švento) 

  

K bodu č. 2: Kontrola uznesení 

Kontrolu uznesení zo zasadnutí OZ vykonala hlavná kontrolórka obce a konštatovala, že 

z roku 2014 a 2015 uznesenie č.16/2014 – 7 bod c), po zmene termínu  č. 35/2015 – bod b) 

bolo splnené čiastočne. S OŠK Likavka je uzavretá zmluva o výpožičke nebytových 

priestorov, avšak zmluva o výpožičke dopravného prostriedku uzavretá nie je. Z uvedeného 

dôvodu na rokovaní OZ dňa 29.6.2015 po vzájomnej diskusii sa zmenil termín na 

vypracovanie zmluvy o nájme dopravného prostriedku do 30.9.2015. Na základe ekonomickej 

analýzy dopravného prostriedku konštatovala, že starosta obec nepovažuje za potrebné 

uzatvárať s OŠK Likavka zmluvu o výpožičke dopravného prostriedku. 

K Uzneseniu č. 48/2015-7 bod d), ktorým OZ prijalo opatrenie na odstránenie nedostatkov 

v záverečnom účte do 30.9.2015 uviedla, že formálne chyby v záverečnom účte boli 

odstránené, avšak k výsledku celkového hospodárenia Obce Likavka za rok 2014 sa bude 

možné vyjadriť až po skončení auditu. 

V závere navrhla zrušiť Uznesenie č. 57/2012 zo dňa 12.9.2012, ktorým Obecné 

zastupiteľstvo Obce Likavka schválilo komisiu pre verejné obstarávanie v zložení JUDr. 

Jaromír Pavlík, Ing. Michal Švento, Igor Marton , Ing. Dušan Štefaničiak a Jozef Peniak. 

Bez diskusie. 

Návrh  uznesení predložil Ing. Michal Švento. 

OZ prijalo uznesenie č. 67/2015-7 a). Hlasovanie: 6-0-0 (za: Miroslav Brtko, Mgr. Peter 

Brtko, MVDr. Vladimír Hatala, Daniel Krížo, Marián Mliečko, Ing. Michal Švento) 

OZ prijalo uznesenie č. 67/2015-7 b). Hlasovanie: 6-0-0 (za: Miroslav Brtko, Mgr. Peter 

Brtko, MVDr. Vladimír Hatala, Daniel Krížo, Marián Mliečko,  Ing. Michal Švento) 

 

K bodu č. 3: VZN Obec Likavka o umiestňovaní volebných plagátov - návrh 

Predkladateľ: starosta obce uviedol, že podľa § 16 zákona č. 181/2014 Z. z. sa ustanovuje 

povinnosť obce všeobecne záväzným nariadením vyhradiť miesta a ustanoviť podmienky na 

umiestňovanie volebných plagátov na verejných priestranstvách počas volebnej kampane pre 

voľby do Národnej rady Slovenskej republiky, pre voľby do Európskeho parlamentu, pre 

voľby prezidenta Slovenskej republiky, ľudového hlasovania o odvolaní prezidenta 

Slovenskej republiky a pre voľby do orgánov samosprávy.  Podľa § 218 ods. 2 zákona č. 

180/2014 Z. z.  úlohy, ktoré obec plní podľa tohto zákona sú preneseným výkonom  štátnej 

správy. Z uvedeného vyplýva, že obec vo všeobecne záväznom nariadení môže vyhradiť len 

miesta a ustanoviť podmienky na umiestňovanie volebných plagátov na verejných 

priestranstvách počas volebnej kampane pre všetky druhy volieb.  Iné úpravy spoločenských 

vzťahov obecné zastupiteľstvo nemôže upravovať v nariadení, pretože by konalo nad rámec 

zákona a takéto nariadenie by bolo v rozpore so zákonom.  

Poslankyne OZ Ing. Edita Homolová a Ing. Daniela Pongráczová sa dostavili do rokovacej 

miestnosti o 17.05 hod. 

Diskusia:  

Ing. Švento konštatoval, že navrhované VZN je obsahovo zosúladené s aktuálne platnými 

zákonmi o podmienkach výkonu volebného práva a o volebnej kampani. 

Návrh  uznesenia predložil Ing. Michal Švento. 
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OZ prijalo uznesenie č. 68/2015-7. Hlasovanie: 8-0-0 (za: Miroslav Brtko, Mgr. Peter 

Brtko, MVDr. Vladimír Hatala, Ing. Edita Homolová, Daniel Krížo, Marián Mliečko, Ing. 

Daniela Pongráczová,  Ing. Michal Švento) 

 

K bodu č. 4: Zásady hospodárenia a nakladania s majetkom Obce Likavka - návrh 

Predkladateľ: starosta obce uviedol, že Zásady hospodárenia a nakladania s majetkom Obce 

Likavka sú základným dokumentom, ktorým sa riadi Obec Likavka v agende nakladania s 

 majetkom obce – hnuteľným a nehnuteľným. Uvedený dokument schválený OZ dňa 

19.8.2015 si vyžiadal rozsiahlejšiu úpravu po obsahovej i formálnej stránke a doplnenie 

poplatkov v prílohe č. 10 za používanie a prenájom obecného majetku v Hasičskej zbrojnici 

Likavka. Z uvedených dôvodov odporučil obecnému zastupiteľstvu predchádzajúce Zásady 

hospodárenia a nakladania s majetkom Obce Likavka  zrušiť a schváliť predkladaný materiál. 

Starosta obce požiadal hlavnú kontrolórku obce o doplnenie informácií. Hlavná kontrolórka 

obce oboznámila poslancov s vykonanými zmenami v dokumente.  

Diskusia: 

Ing. Švento vyjadril podporu navrhovanému dokumentu. MVDr. Hatala sa pýtal, či boli 

vykonané nejaké zmeny v poplatkoch a iných sumách uvedených v predchádzajúcich 

zásadách. Hlavná kontrolórka odpovedala, že žiadne takéto  zmeny  v dokumente neboli 

vykonané. 

Návrh  uznesení predložil Ing. Michal Švento. 

OZ prijalo uznesenie č. 69/2015-7 a). Hlasovanie: 8-0-0 (za: Miroslav Brtko, Mgr. Peter 

Brtko, MVDr. Vladimír Hatala, Ing. Edita Homolová, Daniel Krížo, Marián Mliečko, Ing. 

Daniela Pongráczová,  Ing. Michal Švento) 

OZ prijalo uznesenie č. 69/2015-7 b). Hlasovanie: 8-0-0 (za: Miroslav Brtko, Mgr. Peter 

Brtko, MVDr. Vladimír Hatala, Ing. Edita Homolová, Daniel Krížo, Marián Mliečko,  Ing. 

Daniela Pongráczová,  Ing. Michal Švento) 

 

K bodu č. 5: Schválenie odmien - návrh 

Predkladateľ: starosta obce uviedol, že návrh na odmenu hlavnej kontrolórke  predkladá  

s cieľom odmeniť jej doterajšie výsledky práce a stimulovať k rovnako kvalitnému výkonu 

v roku 2016. Doplnil, že obecné zastupiteľstvo môže hlavnému kontrolórovi schváliť 

mesačnú odmenu až do výšky  30 % z mesačného platu hlavného kontrolóra, ktorá môže byť 

vyplácaná za určité dlhšie obdobie alebo každý mesiac. 

Návrh na odmeny pre poslancov je predložený s cieľom odmeniť výsledky práce poslancov 

obecného zastupiteľstva v roku 2015, ktoré zohľadňujú ich prácu a aktivitu  na prípravách 

materiálov na rokovanie obecného zastupiteľstva , na prípravách a organizovaní športových, 

kultúrnych a ostatných  spoločenských podujatí v obci,  v zmysle Zásad odmeňovania 

poslancov Obecného zastupiteľstva Obce Likavka a členov orgánov zriadených obecným 

zastupiteľstvom. 

Diskusia: 

Ing. Švento podporil návrh starostu a zdôraznil nadštandardnú spoluprácu hlavnej kontrolórky 

pri tvorbe základných materiálov pre činnosť obce a zároveň vyzdvihol ochotu poslancov 

pomáhať pri podujatiach organizovaných v obci. 

Poslanci diskutovali o predložených návrhoch a vyjadrili osobný prísľub účasti na 

nasledujúcich podujatiach s aktívnou účasťou. 

Návrh  uznesení predložil Ing. Michal Švento. 

OZ prijalo uznesenie č. 70/2015-7. Hlasovanie: 8-0-0 (za: Miroslav Brtko, Mgr. Peter 

Brtko, MVDr. Vladimír Hatala, Ing. Edita Homolová, Daniel Krížo, Marián Mliečko, Ing. 

Daniela Pongráczová,  Ing. Michal Švento) 
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OZ prijalo uznesenie č. 71/2015-7. Hlasovanie: 8-0-0 (za: Miroslav Brtko, Mgr. Peter 

Brtko, MVDr. Vladimír Hatala, Ing. Edita Homolová, Daniel Krížo, Marián Mliečko,  Ing. 

Daniela Pongráczová,  Ing. Michal Švento) 

 

K bodu č. 6: Prevod obecného majetku 

Predkladateľ: starosta obce oboznámil prítomných so žiadosťou Ing. Kataríny Hasákovej na 

odkúpenie pozemkov z dôvodu majetko-právneho usporiadania vlastníctva k pozemku pri 

rodinnom dome súp. číslo 962, o výmere 25 m
2
, ako dodatočné vybavenie žiadosti prevodu 

obecného majetku schváleného OZ dňa 19.8.2015. 

Diskusia: 

Ing. Švento uviedol, že  finančná komisia na svojom zasadnutí odporučila predložený návrh 

schváliť. 

Návrh  uznesenia predložil Ing. Michal Švento. 

OZ prijalo uznesenie č. 72/2015-7. Hlasovanie: 8-0-0 (za: Miroslav Brtko, Mgr. Peter 

Brtko, MVDr. Vladimír Hatala, Ing. Edita Homolová, Daniel Krížo, Marián Mliečko, Ing. 

Daniela Pongráczová,  Ing. Michal Švento) 

 

K bodu č. 7: Poskytnutie finančného príspevku na záujmové vzdelávanie na rok 2016     

Predkladateľ: starosta oboznámil prítomných so žiadosťami poskytovateľov záujmového 

vzdelávania o poskytnutie finančných prostriedkov na záujmové vzdelávanie na rok 2016. 

Ďalej uviedol, že obec poskytuje finančné prostriedky na záujmové vzdelávanie detí  v 

centrách voľného času, v cirkevných centrách voľného času, v súkromných centrách voľného 

času  a pre ostatných poskytovateľov, ktorí takúto činnosť poskytujú pre  deti vo veku 5 až 15 

rokov s trvalým pobytom na území obce. Poskytovateľ záujmového vzdelávania CVČ ELÁN 

Ružomberok požaduje príspevok na obdobie od 1.1.2016 do 30.6.2016 a od 1.10.2016 do 

31.12.2016. Ostatní poskytovatelia: Kongregácia milosrdných sestier sv. Vincenta - Satmárok 

ako zriaďovateľ Centra voľného času pri ZŠ sv. Vincenta v Ružomberku, OZ HAPPY 

MOMENTS ako zriaďovateľ Súkromného centra voľného času v Ružomberku a ZŠ s MŠ 

Likavka žiadajú finančný príspevok na celý kalendárny rok 2016. Poskytovatelia záujmového 

vzdelávania pre rok 2016 spolu žiadajú finančný príspevok pre 254 detí. Pre rok 2015 bol 

schválený finančný príspevok 5,–€/mesiac/dieťa.   

Diskusia: 

Ing. Švento uviedol, že finančné prostriedky na záujmové vzdelávanie obec dostáva 

v podielových daniach a uvedené aktivity je potrebné podporiť. Navrhol finančný príspevok 

4,–€/mesiac/dieťa pre rok 2016.  

MVDr. Hatala sa pýtal, koľko finančných prostriedkov na záujmové vzdelávanie poskytujú 

ostatné obce.  

Ing. Švento uviedol, že je to na rozhodnutí každej obce, čiže niektoré obce prispievajú menej, 

ale aj viac. Konštatoval, že Obec Likavka prispieva primerane na uvedenú činnosť.  

Návrh  uznesení predložil Ing. Michal Švento. 

OZ prijalo uznesenie č. 73/2015-7 a). Hlasovanie: 8-0-0 (za: Miroslav Brtko, Mgr. Peter 

Brtko, MVDr. Vladimír Hatala, Ing. Edita Homolová, Daniel Krížo, Marián Mliečko,  Ing. 

Daniela Pongráczová,  Ing. Michal Švento) 

OZ prijalo uznesenie č. 73/2015-7 b). Hlasovanie: 8-0-0 (za: Miroslav Brtko, Mgr. Peter 

Brtko, MVDr. Vladimír Hatala, Ing. Edita Homolová, Daniel Krížo, Marián Mliečko,  Ing. 

Daniela Pongráczová,  Ing. Michal Švento) 

OZ prijalo uznesenie č. 73/2015-7 c). Hlasovanie: 8-0-0 (za: Miroslav Brtko, Mgr. Peter 

Brtko, MVDr. Vladimír Hatala, Ing. Edita Homolová, Daniel Krížo, Marián Mliečko, Ing. 

Daniela Pongráczová,  Ing. Michal Švento) 
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OZ prijalo uznesenie č. 73/2015-7 d). Hlasovanie: 8-0-0 (za: Miroslav Brtko, Mgr. Peter 

Brtko, MVDr. Vladimír Hatala, Ing. Edita Homolová, Daniel Krížo, Marián Mliečko,  Ing. 

Daniela Pongráczová,  Ing. Michal Švento) 

OZ prijalo uznesenie č. 73/2015-7 e). Hlasovanie: 8-0-0 (za: Miroslav Brtko, Mgr. Peter 

Brtko, MVDr. Vladimír Hatala, Ing. Edita Homolová, Daniel Krížo, Marián Mliečko, Ing. 

Daniela Pongráczová,  Ing. Michal Švento) 

OZ prijalo uznesenie č. 73/2015-7 f). Hlasovanie: 8-0-0 (za: Miroslav Brtko, Mgr. Peter 

Brtko, MVDr. Vladimír Hatala, Ing. Edita Homolová, Daniel Krížo, Marián Mliečko, Ing. 

Daniela Pongráczová,  Ing. Michal Švento) 

 

K bodu č. 8: Žiadosť ZO ZDOS Likavka o poskytnutie finančných prostriedkov 

Predkladateľ: starosta obce podal informácie o žiadosti  ZO ZDOS o poskytnutie finančného 

príspevku na úhradu cestovných nákladov z dôvodu účasti na V. ročníku celoštátnej 

prehliadky seniorského divadla na Festivale Stanislava Chrena v Kanianke. Príspevok pre 

organizáciu môže byť poskytnutý z rozpočtu obce Likavka na rok 2015, Program 2.1 – 

Propagácia obce. 

Diskusia: 

Poslanci zhodne vyjadrili podporu preloženému návrhu a Ing. Švento tlmočil stanovisko 

finančnej komisie, ktorá taktiež návrh podporuje. 

Návrh  uznesení predložil Ing. Michal Švento. 

OZ prijalo uznesenie č. 74/2015-7 a). Hlasovanie: 8-0-0 (za: Miroslav Brtko, Mgr. Peter 

Brtko, MVDr. Vladimír Hatala, Ing. Edita Homolová, Daniel Krížo, Marián Mliečko, Ing. 

Daniela Pongráczová,  Ing. Michal Švento) 

OZ prijalo uznesenie č. 74/2015-7 b). Hlasovanie: 8-0-0 (za: Miroslav Brtko, Mgr. Peter 

Brtko, MVDr. Vladimír Hatala, Ing. Edita Homolová, Daniel Krížo, Marián Mliečko,  Ing. 

Daniela Pongráczová,  Ing. Michal Švento) 

 

K bodu č. 9: Žiadosť Mesta Ružomberok o poskytnutie finančného príspevku 

Predkladateľ: starosta obce oboznámil prítomných so žiadosťou Mesta Ružomberok, ktorá 

bola obecnému úradu doručená 18.11.2015, na spolufinancovanie rekonštrukcie lavice pre 

chodcov ponad rieku Váh vo výške 5.640,–€. Zároveň privítal zástupcu primátora mesta 

Ružomberok Ing. Oldricha Lauka, MBA., otvoril diskusiu a udelil slovo viceprimátorovi 

mesta. 

Diskusia: 

Ing. Oldrich Lauko, MBA. pozdravil prítomných a uviedol, že považoval za potrebné 

uvedenú žiadosť  Mesta Ružomberok osobne prezentovať. Ďalej pokračoval odôvodnením 

predmetnej žiadosti Mesta Ružomberok a uviedol, že počas samotnej rekonštrukcie sa 

vyskytli nepredvídateľné nedostatky, ktoré je nevyhnutné odstrániť, čím sa predmetná 

investícia navýši a práve z tohto dôvodu oslovujú Likavku, samozrejme po predchádzajúcom 

stretnutí so starostom obce.   

Starosta obce potvrdil stretnutie, kde sa podrobne oboznámil s uvedenou problematikou. Ďalej 

prezentoval svoj osobný názor k riešeniu uvedenej žiadosti a povedal, že hranica katastra 

Likavky je uprostred rieky Váhu, ktorou Likavčania prechádzajú do Ružomberka, ktorý pre 

občanov obce poskytuje vzdelanie, prácu, služby... Osobne za seba vyjadril podporu žiadosti 

v uvedenej výške a od Likavčanov by táto pomoc bola gestom solidarity, nakoľko nikdy 

nevieme,  kedy sa naša obec môže uchádzať o podporu u najbližšieho suseda.   

Ing. Švento vyjadril nesúhlas s požiadavkou mesta s odôvodnením žiadanej finančnej čiastky, 

ktorá je pre obec dosť vysoká. Ďalej uviedol, že naša obec nebola prizvaná k verejnému 

obstarávaniu a z toho dôvodu nevieme zhodnotiť, či stavba nie je predražená. 
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Mgr. Brtko uviedol, že uvedenú požiadavku by obec musela financovať na úkor niektorých 

vlastných aktivít. 

Ing. Švento sa pýtal, či boli oslovené aj iné obce v okrese s požiadavkou spolufinancovania. 

Viceprimátor odpovedal, že ostatné obce oslovené neboli hlavne z časových dôvodov a  

Likavčanov sme oslovili ako najbližších susedov. Ďalej uviedol, že pri nových  projektoch  

v rámci MAS Dolný Liptov, ktorej členom je Likavka a ostatné obce v okrese sa spolupráca 

Mesta Ružomberok na báze solidarity práve začína.   

Ing. Švento konštatoval, že naša obec mohla byť oslovená už pri príprave projektu 

rekonštrukcie. 

Viceprimátor odpovedal, že keby sa nevyskytli problémy, Mesto Ružomberok by projekt 

odfinancovalo z vlastných zdrojov, ale život priniesol prekážky, ktoré  je potrebné riešiť. Keď 

sa  na pomoci nedohodneme, budeme musieť hľadať nové riešenie. Zo strany mesta je to 

požiadavka o spoluprácu.  

Starosta uviedol, že sme ako susedia bytostne spojení, tak toto prepojenie musíme riešiť 

a spolupracovať.  

MVDr. Hatala povedal, že zo strany obce by podpora bola gestom dobrej vôle, tak vyjadruje 

podporu žiadosti. 

Starosta sa pýtal ako bude naša podpora prezentovaná verejnosti. 

Viceprimátor sa vyjadril, že podpora obce Likavka bude verejne prezentovaná aj v médiách.  

Starosta obce opätovne apeloval na poslancov, aby podporili žiadosť.  

Ing. Homolová taktiež vyslovila podporu žiadosti. 

Starosta uviedol, že je potrebné vyjadriť sa,  či obecné zastupiteľstvo podporí žiadosť Mesta 

Ružomberok a dal hlasovať. 

Hlasovanie poslancov OZ o podpore žiadosti Mesta Ružomberok: Hlasovanie: 6-2-0 ( za: 

Miroslav Brtko, Mgr. Peter Brtko, MVDr. Vladimír Hatala, Ing. Edita Homolová, Marián 

Mliečko, Ing. Daniela Pongráczová  proti: Daniel Krížo, Ing. Michal Švento) 

Starosta podal návrh na výšku poskytnutia finančného príspevku vo výške 5.640,–€. 

Mgr. Brtko podal návrh na výšku poskytnutia finančného príspevku vo výške 5.000,–€. 

Ing. Homolová podala návrh na výšku poskytnutia finančného príspevku vo výške 3.000,–€. 

M. Brtko sa vyjadril, že sa prikláňa k názoru Ing. Šventa, aby boli oslovené aj iné obce 

v okrese, ale je za poskytnutie finančného príspevku zo strany obce. 

Ing. Švento dodal, že nepodporí poskytnutie financií, ale aj napriek tomu verí, že 

s Ružomberkom bude mať obec aj naďalej dobré vzťahy.  

Mgr. Brtko pred hlasovaním o výške finančného príspevku uviedol, že sťahuje návrh na 

poskytnutie finančného príspevku vo výške 5.000,–€. 

Starosta dal hlasovať o vlastnom návrhu a požiadavke mesta vo výške príspevku 5.640,–€ 

Hlasovanie: 0-8-0 ( za: nikto,  proti: Miroslav Brtko, Mgr. Peter Brtko, MVDr. Vladimír 

Hatala, Ing. Edita Homolová, Daniel Krížo, Marián Mliečko, Ing. Daniela Pongráczová,  Ing. 

Michal Švento) 

Starosta dal hlasovať o návrhu Ing. Homolovej vo výške príspevku 3.000,–€ 

Hlasovanie: 6-1-1 ( za: Miroslav Brtko, Mgr. Peter Brtko, MVDr. Vladimír Hatala, Ing. 

Edita Homolová, Daniel Krížo, Marián Mliečko,  proti: Ing. Daniela Pongráczová, zdržal sa:   

Ing. Michal Švento) 

Starosta sa rozlúčil so zástupcom primátora Mesta Ružomberok Ing. Oldrichom Laukom, 

MBA., ktorý zároveň poďakoval za finančnú podporu. 

Návrhy  uznesení predložil Ing. Michal Švento. 

OZ prijalo uznesenie č. 75/2015-7 a). Hlasovanie: 8-0-0 (za: Miroslav Brtko, Mgr. Peter 

Brtko, MVDr. Vladimír Hatala, Ing. Edita Homolová, Daniel Krížo, Marián Mliečko, Ing. 

Daniela Pongráczová,  Ing. Michal Švento) 
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OZ prijalo uznesenie č. 75/2015-7 b). Hlasovanie: 7-0-1 (za: Miroslav Brtko, Mgr. Peter 

Brtko, MVDr. Vladimír Hatala, Ing. Edita Homolová, Daniel Krížo, Marián Mliečko, Ing. 

Daniela Pongráczová, zdržal sa: Ing. Michal Švento) 

 

K bodu č. 10:  Zmena rozpočtu Obec Likavka na rok 2015 - návrh 

Predkladateľ: starosta obec uviedol, že navrhovaná zmena je  vypracovaná na základe 

požiadavky Mesta Ružomberok na spolufinancovanie rekonštrukcie lavice pre chodcov ponad 

rieku Váh rozpočtovým opatrením č. 10, ktorá bude vo výške 3.000,–€ a použitia rezervného 

fondu na kapitálové výdavky a to výške 118.739,–€ na refundáciu výdavkov potrebných na 

dofinancovanie nákladov projektu „Stavebné úpravy a zateplenie Zdravotného strediska 

Likavka“, ktoré budú v roku 2016 obci vrátené do rozpočtu. 

Diskusia:    

Ing. Švento odporúča návrhy schváliť. 

Návrhy  uznesení predložil Ing. Michal Švento 

OZ prijalo uznesenie č. 76/2015-7 a). Hlasovanie: 8-0-0 (za: Miroslav Brtko, Mgr. Peter 

Brtko, MVDr. Vladimír Hatala, Ing. Edita Homolová, Daniel Krížo, Marián Mliečko, Ing. 

Daniela Pongráczová,  Ing. Michal Švento) 

OZ prijalo uznesenie č. 76/2015-7 b). Hlasovanie: 8-0-0 (za: Miroslav Brtko, Mgr. Peter 

Brtko, MVDr. Vladimír Hatala, Ing. Edita Homolová, Daniel Krížo, Marián Mliečko, Ing. 

Daniela Pongráczová, Ing. Michal Švento) 

 

K bodu č. 11: Správa o výsledku kontroly za obdobie od 1.7.2015 do 1.10.2015 

Predkladateľ: hlavná kontrolórka obce Mgr. Janka Pavlíková oboznámila OZ s výsledkami 

kontroly vyúčtovania dotácií, ktoré boli poskytnuté z rozpočtu obce v roku 2014,  na základe 

zmlúv o poskytnutí finančných prostriedkov na záujmové vzdelávanie. 

Bez diskusie. 

Návrh  uznesenia predložil Ing. Michal Švento 

OZ prijalo uznesenie č. 77/2015-7. Hlasovanie: 8-0-0 (za: Miroslav Brtko, Mgr. Peter 

Brtko, MVDr. Vladimír Hatala, Ing. Edita Homolová, Daniel Krížo, Marián Mliečko, Ing. 

Daniela Pongráczová,  Ing. Michal Švento) 

 

K bodu č. 12: Informácie starostu obce  

Starosta obce informoval OZ o uskutočnených podujatiach a dianí v obci a o účasti starostu na 

akciách mimo obce: 

- obecný úrad reorganizácia usporiadania referátov, príprava pre vznik integrovaného 

obslužného miesta pre občanov, maľovanie miestností, príprava úradu na prechod na jedného 

mobilného operátora,  

- 10.10. sa v obci sa konali oslavy 15. výročia založenia DFSk Likava, 

- 21.10. návšteva družobného mesta Hlučín pri príležitosti 60. výročia založenia ZŠ M. Tyrše, 

- 26.10. Valné zhromaždenie Vodárenskej spoločnosti Ružomberok, kde boli prezentované 

investičné akcie na rok 2016, v našej obci sa žiadne investičné akcie neplánujú,  

- 2.11. projekt MONDI 2000 – verejné prerokovanie, 

- dojednanie nájomnej zmluvy s organizáciou LESY SR, š. p.  pre potreby  DHZo Likavka, na 

výkon zásahovej činnosti, 

- VO na multifunkčné ihrisko, ktoré bude v areáli školy,  

- do užívania boli odovzdané obe budovy zdravotných stredísk, kolaudácia bude 8.12.2015 

- kolaudácia kanalizácie ul. Železničná a Pod Paračkou bola úspešná, 

- umiestnenie dopravných značiek na zvýšenie bezpečnosti cestnej dopravy od kostola ku 

 pošte, 



 

8 

 

- žiadosť ZŠ s MŠ Likavka o prehodnotenie umiestnenia bioskládky a starosta obce uviedol, 

že je v rokovaní s PD Likavka, na vytvorenie tejto skládky, 

- ponuka spoločnosti Gremmi Klima na skúšobnú prevádzku vykurovacieho zariadenia v ZŠ 

s MŠ,  

- ponuka p. Jána Kuru z Liptovských Revúc na riešenie problému zamerania adresných bodov 

pre potreby orientácie napr. záchranných zložiek, 

- odpoveď Vodohospodárskeho podniku Ružomberok na žiadosť obce o reguláciu potoka 

Likavčianka. 

Diskusia: 

Ing. Švento uviedol, že na zasadnutí Rady školy v Likavke bude informovať o príprave 

riešenia s umiestnením bioskládky. 

Návrh  uznesenia predložil Ing. Michal Švento 

OZ prijalo uznesenie č. 78/2015-7. Hlasovanie: 8-0-0 (za: Miroslav Brtko, Mgr. Peter 

Brtko, MVDr. Vladimír Hatala, Ing. Edita Homolová, Daniel Krížo, Marián Mliečko, Ing. 

Daniela Pongráczová,  Ing. Michal Švento) 

 

K bodu č. 13: Interpelácie poslancov  

Interpeláciu nepredložil nikto z prítomných poslancov. 

 

K bodu č. 14: Diskusia 

Starosta obce otvoril diskusiu. 

Mgr. Brtko poukázal na parkovanie motorových vozidiel v obci, ktoré sú prekážkou pri 

zimnej údržbe ciest a navrhol opakovane upozorniť občanov, ďalej poukázal na možné 

nebezpečenstvo – vysoké stromy pri rod. dome č. 1017 a potrebu úpravy komunikácie na  ul. 

Partizánov. 

Návrh  uznesenia predložil Ing. Michal Švento 

OZ prijalo uznesenie č. 79/2015-7. Hlasovanie: 8-0-0 (za: Miroslav Brtko, Mgr. Peter 

Brtko, MVDr. Vladimír Hatala, Ing. Edita Homolová, Daniel Krížo, Marián Mliečko, Ing. 

Daniela Pongráczová,  Ing. Michal Švento) 

 

K bodu č. 15: Záver 

Starosta obce ukončil rokovanie OZ o 20.13 hod. a poďakoval  všetkým prítomným  za účasť. 

 

Zapísala: Mgr. Irena Marošová, v. r. 

 

 

 

 

 

  Daniel K r í ž o, v. r.          Ing. Marián J a v o r k a, v. r.       MVDr. Vladimír H a t a l a, v. r.  

     overovateľ    starosta obce        overovateľ 


